
Kim Jacovidis
10 years’ experience across various agency models, leading large-scale projects for 
international brands. Specialized in team structuring, production model optimisation, and 
high-volume delivery. Thrives navigating hybrid environments, balancing creativity, 
operations and performance with agility.

+33(0) 6 08 12 24 29 
kim@jacovidis.fr

EXPERIENCES
Accenture Song 
Associate Director | Since March 2024 
 
Built the commercial and production team from the ground up: recruitment, organisation, processes and tools 
Business development: promoted Accenture Song’s content and campaign expertise across Accenture clients 
Peugeot Global: 
– Led brand and product repositioning as part of the EV transition 
– Ran strategic workshops with client marketing teams to refine offering and launch strategies 
– Scaled creative asset production through AI: 500 assets generated per campaign, auto-adapted for 100+ markets 
Financial ownership: +30% retainer growth and +40% variable revenue in one year. Full cost tracking, revenue forecasting and 
profitability optimisation in a fast-scaling context 

DDB Paris 
Business Director - Account Director | Oct. 2022 - Feb. 2024 

Volkswagen France & Monoprix 
Strategic and operational lead on multi-brand 360 campaigns (brand, product, local and national activations)
Cross-functional coordination across internal teams (creative, strategy, social, influence, event) and media/data partners 
Development of annual communication platforms and full-funnel rollouts tailored to market needs 
Team management (up to 8 people) and full budget oversight across accounts 
Performance tracking and KPI definition in collaboration with client marketing and data teams 

Media.Monks Paris 
Account Director | Feb. 2021 - Feb. 2022 
 
BMW & Mini France  
Oversaw the transition from Dare.Win to MediaMonks: implemented new processes and acted as key interface with global 
teams 
Recruited and managed a 12-person account team dedicated to BMW & Mini 
Strategic and operational lead on event activations (Motorsport, Voiles de Saint-Tropez, Tour Auto, etc.) and real-time content 
production 
Built BMW’s influencer strategy from the ground up: defined content pillars, selected profiles and led campaign execution 

BETC 
Account Director - Account Executive | June 2017 - Feb 2021 
 
Peugeot Global  
Managed high-visibility 360 campaigns (global and local) as well as agile, fast-turnaround activations, tailored to client needs 
(Peugeot, Air France, Pornhub…) 
Set up a pool of “creative makers” to deliver social-first, agile and optimised content — a model later scaled across other 
agency accounts 
Worked on brand definition and repositioning work (e.g. Joon, Eurest), including strategic framing and on-the-ground insights 
gathering 

DDB Paris 
Digital Project Manager | June 2016 - June 2017 

Volkswagen: managed production and roll-out of always-on campaigns, coordinating internal resources 
Ubisoft: produced digital activations and acted as interface with production and capture studios
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Kim Jacovidis
10 ans d’expérience au sein de différents modèles d’agences, dans la conduite de projets 
à grande échelle pour des marques internationales. Spécialisée dans la structuration 
d’équipes, l’optimisation des modèles de production et les gros volumes de delivery. 
Navigue avec agilité entre création, organisation et performance dans des 
environnements hybrides. 

+33(0) 6 08 12 24 29 
kim@jacovidis.fr

EXPERIENCES
Accenture Song 
Directrice Associée | Mars 2024 - Aujourd’hui 
 
Création du pôle commercial et production : recrutement, organisation, process et outils 
Développement commercial : valorisation de l’expertise contenu & campagnes auprès des clients Accenture 
Peugeot Global :  
Repositionnement marque & produits dans le cadre de la transition vers l’électrique 
Animation d’ateliers stratégiques avec les équipes marketing pour faire évoluer l’offre et les plans de lancement 
Industrialisation des déclinaisons créas via l’IA : 500 assets générés par campagne, adaptés automatiquement dans 100+ 
marchés 
Pilotage financier : +30% de croissance du retainer et +40% de variable activé en un an. Suivi des coûts, forecast des revenus et 
optimisation de la rentabilité dans un contexte de montée en charge rapide 

DDB Paris 
Directrice commerciale - Directrice de clientèle | Octobre 2022 - Février 2024 

Volkswagen France & Monoprix 
Pilotage stratégique et opérationnel multi-marques de dispositifs 360 (brand, produit, activations locales et nationales) 
Coordination transverse des expertises internes (créa, strat, social, influence, event) et partenaires média/data 
Construction de plateformes de communication annuelles et déploiement full funnel selon les enjeux marché 
Management d’équipes commerciales (jusqu’à 8 personnes) et supervision budgétaire globale des comptes 
Suivi de performance et mise en place des KPIs en lien avec les directions marketing et data clients 

Media.Monks Paris 
Directrice de clientèle | Février 2021 - Février 2022 
 
BMW & Mini France  
Coordination de la transition Dare.Win > MediaMonks : mise en place de nouveaux process et interface avec le global 
Recrutement et management d’une équipe commerciale de 12 personnes dédiée à BMW & Mini 
Accompagnement stratégique et opérationnel sur les activations événementielles (Motorsport, Voiles de Saint-Tropez, Tour 
Auto, etc.) et production de contenus en temps réel 
Structuration de la stratégie d’influence BMW : définition des piliers, sélection des profils et pilotage des campagnes 

BETC 
Directrice de clientèle - Chef de publicité | Juin 2017 - Février 2021 
 
Peugeot Global  
Gestion de campagnes 360 à forte visibilité (internationales et nationales) comme de dispositifs plus agiles à déploiement 
rapide, selon les enjeux des clients (Peugeot, Air France, Pornhub…) 
Mise en place d’un pool de « creative makers » pour produire des contenus plus Social first, agiles et optimisés, puis 
déploiement du modèle auprès d’autres clients de l’agence 
Définition ou repositionnement d’identités de marque (Joon, Eurest), incluant cadrage stratégique et observation terrain 

DDB Paris 
Chef de projet digital | Juin 2016 - Juin 2017 

Volkswagen : production et suivi des campagnes always-on, coordination des ressources internes   
Ubisoft : production d’activations digitales, interface avec les studios de prod et de capture
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